
 
 

致 : 
To : 
地址 : 
Address : 
電話Tel. : 
傳真Fax : 

尊迪奥證券有限公司 （參與者編號：B02135）– 交收部 
Zundiao Securities Limited (Participant ID: B02135) – Settlement Department 
香港灣仔港灣道6-8號瑞安中心21樓2112-13室 
Unit 2112-13, 21/F, Shui On Centre, 6-8 Harbour Road, Wan Chai, Hong Kong 
(852) 3184 0689 
(852) 3101 4689 

實物股票提取授權書 
Authorization Letter for Collecting Physical Scrip(s) 

 
賬戶編號 Account No.  :   

賬戶名稱 Account Name :   

聯絡電話 Contact No.   :   

 
本人現授權   (獲授權人姓名) (香港身份證 / 護照號碼:   )

於  (日期) 代表本人到 貴公司領取實物股票。此下列實物股票是本人向 貴公司申請在本人之賬

戶內提取或將下列實物股票轉入本人之股東名冊下，本人明白下列實物股票是以本人之名稱登記或以香港中央結算(代理人)有限

公司登記，倘若下列實物股票被該上述獲授權人領取後而導致下列實物股票有任何遺失、盜用、毀壞或將下列實物股票轉入非本

人之股東名冊下， 貴公司無須負上任何責任，本人明白及接受上述之風險。本人並向 貴公司承擔及賠償 貴公司一切因這授權而

引起之任何損失、索賠、法律訴訟費用或損失。 

I hereby authorize    (Name of authorized person), holder of Hong Kong Identity 

Card / Passport No.:   to collect from your company on my behalf the following physical scrip(s) 

on  (Date) which I have instructed your company to withdraw from my name. I understand that the 

following physical scrip(s) is/are registered under my name or under the name of HKSCC Nominees Limited. I understand and 

accept the risk that should there be any loss of misappropriation or damage of the physical scrip(s) or should the physical scrip(s) 

be registered under another person's name after collected by the said authorized person, your company should not be held 

liable or responsible and is free from any liabilities whatsoever. I hereby agree to keep your fully indemnified from and against 

any loss, claims, demands, proceedings cost of damages whatsoever caused by or arising from this authorization. 

 
股份代號 

Stock Code 
股份名稱 

Stock Name 
股票號碼 

Certificate No. 
股份數量 

No. of Share(s) 
    

    

    

    

 
 
 
 
 

 
  

客戶簽名 Authorized Signature(s) 
(如屬公司客戶請連印章 for corporate, with Company chop) 

日期 Date 

 
 

**********此部份由本公司填寫 For Office Use Only********** 

製作 Prepared by 簽署查核 Signature Checked by 批准 Approved by 
 
 
 
日期 Date: 

 
 
 
日期 Date: 

 
 
 
日期 Date: 

 


